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PARTICIPATIEJOURNAAL 
In dit Participatiejournaal wordt bijgehouden welke stappen zijn gezet en met welke belanghebbenden is gesproken. 
Van elke stap wordt een kort verslag opgenomen.  

 

Buren  

2022 -2023 Informeren voormalige eigenaar en buurman Hoedemaker 

In deze periode hebben wij dhr. Hoedemaker frequent gesproken op locatie ten aanzien van onze plannen, de 
veiligheid van De Handschoen alsmede over de historie van het object 

 

2022-11-18 Directe buren geflyerd  

Op 18 november hebben wij alle directe buren een flyer in de brievenbus gedaan waarin wij hen hebben aangegeven 
eigenaar te zijn van de Handschoen, dat wij het object om veiligheidsreden in de hekken hebben gezet en dat bij 
vragen zij contact met ons kunnen opnemen. 

 

2024-03-15 Overleg met Woningbouwverenging Openbaar Belang 

In gesprek geweest met mevrouw D. Wouters namens Openbaar Belang. Zij hebben bezit aan de achterzijde van de 
planlocatie. In het gesprek het op dat moment actuele plan besproken. Zij reageerde enthousiast. In het verdere 
vervolgproces wil zij - dan wel Openbaar Belang - een communicatieve rol vervullen richting hun bewoners. 

 

2024-03-20 Overleg bestuur bewonersvereniging Oud Ittersum 

Tijdens dit overleg, waarbij naast de voorzitter ook een ander bestuurslid aanwezig was, hebben wij de op dat 
moment beschikbare schetsen gepresenteerd en besproken. Vooruitlopend daarop hebben wij hen uitgelegd wat wij 
- samen met alle gemeentelijke en nationale instanties - de afgelopen 2 jaren hebben gedaan. Het laatste jaar 
hebben wij serieuze stappen gezet met als resultaat een door alle ambtelijke instanties gedragen plan. 

Resultaat van het gesprek was dat zij enthousiast zijn over het voorliggende plan en graag verder betrokken willen 
blijven bij het proces (o.a. binnenkort bij de buurtbijeenkomst). 

 

2024-04-24 Buurtbijeenkomst wijkcentrum SIO 

's Avonds is door ons in samenwerking met de architect, Omega Groep en de gemeente Zwolle een 
buurtbijeenkomst georganiseerd om buren, mensen wonende in de directe omgeving alsmede andere 
geïnteresseerden tekst en uitleg te geven over de ontwikkelplannen. Circa 500 adressen hebben een uitnodiging (zie 
bijlage nr. 1) ontvangen en ruim 100 mensen hebben wij 's avonds mogen verwelkomen.  

Resultaat van de avond was dat het overgrote merendeel van de aanwezigen enthousiast waren. Blij dat De 
Handschoen behouden wordt (en niet gesloopt wordt voor een lelijk appartementencomplex als bij de buren), fijn 
dat deze doelgroep huisvesting (lees: bedoelde klanten van Omega Groep) krijgt, prachtig dat wij mogen meedenken 
over de invulling van het voormalige bakkershuisje alsmede de grote voortuin. Tijdens de bijeenkomst is een 
ideeënbord geplaatst (zie bijlage voor de foto's van de bijeenkomst en het ideeënbord). Een van de zorgen die werd 
geuit waren transportbewegingen met auto's of busjes op de toch al drukke Nieuwe Deventerweg en de  



 

parallel rijbaan. Deze zorg hebben we weg kunnen nemen doordat we op het terrein zelf drie ruime parkeerplekken 
realiseren die kunnen dienen als 'kiss & ride' waardoor deze verkeersbewegingen niet afgehandeld worden op de 
parallel rijbaan van de Nieuwe Deventerweg. De ideeën die zijn geopperd zullen in samenspraak met Omega Groep 
meegenomen worden bij de nadere uitwerking van het inrichtingsplan. 

 

2024-09-21 Jaarlijkse buurtborrel &- BBQ  

De vraag werd ons gesteld of wij de voortuin bij De Handschoen beschikbaar wilde stellen voor de jaarlijkse 
buurtborrel & -BBQ georganiseerd door de aanwonenden van de Nieuwe Deventerweg rondom De Handschoen. 
Hier hebben wij mee ingestemd. Als verrassing hebben wij hen aan het einde van de middag (dus aan het einde van 
BBQ) getrakteerd op heerlijk ijs middels een ijscokar. Dit werd erg gewaardeerd! Foto's staan in de bijlage nr 2.  

 

 

 

 

 

 

  



 

Omega Groep 

2022 - 2023 Diverse gesprekken tav interesse door Omega Groep 

Eigenaar van Omega Groep was de laatste eigenaar van De Handschoen. Hij wilde ten tijde van het hebben van het 
eigendom De Handschoen gebruiken voor huisvesting van zijn cliënten. Daarop zijn wij verdergegaan, doch met dat 
verschil dat wij geen horeca zouden behouden. Volledig inzetten op huisvesting van cliënten van Omega Groep. 

In deze periode hebben wij inhoudelijk gesproken over het huisvestingsplan, ruimtebehoeften, doelgroepen, 
financiën en verder. Dit heeft ertoe geresulteerd dat het voorliggende plan (schetsontwerp d.d. 14-02-2024) door 
hen als haalbaar betitteld is. Verdere uitwerking zal moeten plaatsvinden in 2024. 

 

2024-06-05 LOI Omega Groep  

Op 5 juni 2024 hebben wij de reeds eerder door Omega Groep uitgesproken intentie om De Handschoen te willen 
gaan exploiteren vastgelegd in een getekende LOI (Lettre of Intent). Deze LOI is op 5 juni 2024 door Omega Groep en 
Onis Beheer II BV getekend. Omega Groep gaat alle opstallen exploiteren voor een periode van 20 jaren. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

Overheidsinstanties 

2022 - maart 2024 Vele gesprekken met stakeholders  

Met gemeente Zwolle, Het Oversticht, provincie Overijssel en Rijksdienst voor Cultureel Erfgoed is veel gesproken 
over de stedenbouwkundige opzet en met name het tot haar recht laten komen van de monumentale boerderij. 
Uiteindelijk heeft dit geleid tot een opzet waarbij het voorterrein geheel vrij blijft van bebouwing en op het achtererf 
met een binnenhof wordt gecreëerd waarom heen bebouwing in de schuurtypologie is gepositioneerd. Ter plaatste 
(16 januari 2024) hebben alle betrokken partijen de momenteel leegstaande gebouwen kunnen aanschouwen. Men 
schrok van de slechte staat van de gebouwen alsmede het tempo waarin de gebouwen achteruitgaan. 

Resultaat van deze overleggen is dat er momenteel een plan ligt (schets d.d. 14 februari 2024) dat door alle 
betrokken partijen als positief is bestempeld. Wel zijn er nog enkele aandachtspunten beschreven die nadere 
uitwerking vergen in het vervolgtraject richting de aanvraag omgevingsvergunning. 

Van alle bijeenkomsten/ besprekingen zijn verslagen gemaakt. 

 

Maart 2024 - sept 2024 Vele gesprekken met stakeholders  

In deze periode heeft er frequent overleg plaatsgevonden met de gemeente Zwolle om alle stukken benodigd voor 
het kunnen starten van de bestemmingsplanprocedure. Alle onderzoeken zijn voor de bouwvakantie afgerond 
behoudens het flora- & faunaonderzoek (1e deel is afgerond/ 2e deel zal afgerond worden in de vroege zomer van 
2025). De gemeente Zwolle gaf in april 2024 aan het omgevingsplan zelf te willen schrijven. Ondanks verschillende 
vastgestelde deadlines, is het omgevingsplan helaas nog steeds in afgerond (red.: moment van schrijven is 7 okt.). 
Het wachten is nu al enige tijd op de stukken van de gemeente Zwolle waarna de bestemmingsplanprocedure 
gestart kan worden.   

  



 

Bijlagen 

 

1. Uitnodiging buren m.b.t. buurtbijeenkomst d.d. 5 april 2024  
2. Foto's inloopavond en ideeënbord d.d. 24 april 2024 
3. Foto's buurtborrel & -BBQ d.d. 21 september 2024 

  



 

Bijlage nr 1. 

 



 

 



 

Bijlage nr 2. 

Foto's inloopavond 

 

  



 

 

 

  



 

Bijlage nr 3. 

Collage van enkele foto's buurtborrel 

  



 

 

 

 

 


